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1) Matservering på SFO: På grunn av bemanning og organisering av kohorter lar det seg ikke 

gjøre å få til matservering. Barna må derfor ha med seg matpakke til måltidet på SFO. Det 
serveres frukt. Skolen satser på å starte opp på grønt nivå og gå tilbake til ordinær drift ved 
skolestart. Saken har vært tatt opp flere ganger i løpet av dette skoleåret, og vi oppfordrer til 
direkte dialog med rektor Mona, slik at hun kan gi en mer utfyllende begrunnelse. 

 
2) Godkjenning av FAU årsberetning. Årsberetningen ligger ute på kommunens hjemmesider 

sammen med andre referater. 
 
3) Samarbeidsundersøkelse: Skolen og FAU går sammen om en foreldreundersøkelse til 

høsten. 
 
4) Klassekontakter for neste år meldes inn til FAU-leder innen 1.september 
 
5) Eventuelt:  
• Tips til tema på storforeldremøte - foredrag fra Lisbeth Iglum Rønhovde. Hun har tidligere vært 

på besøk med et foredrag om ungdomshjernen/barnehjernen. Det er ønskelig at alle får høre det 
samme foredraget, både barn/ungdom, ansatte og foreldre. Helsesista har også blitt foreslått.  

• Skoleavslutninger: Det prioriteres å få gjennomført avslutning for 7.trinn og 10.trinn i år. Dette 
avholdes i Rådhuset.  

• Ny skole: Marker kommune har vedtatt at det skal bygges ny skole og det planlegges for 
oppstart i 2023. 
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